
Henvendelser vedr. genetablering af Stokhusbroen 

 

Nr. Ę 

Sendt: ęĜ. august ęėęě ĘĠ:ęĠ 

Til: Fællespostkasse Indreby Lokaludvalg <indrebylokaludvalg@okf.kk.dk> 

Emne: Stokhusbroen 

Til Indre By Lokaludvalg 

Jeg skrev et debatindlæg om Stokhusbroen i City Avisen den Ęė. juni ęėĘĜ. 

https://nmcityavisen.e-pages.pub/titles/nmcityavisen/ĞęěĠ/publications/Ěĝĝ/pages/ğ 

Jeg ønsker inderligt, at Stokhusbroen bliver genetableret. 

Jeg er far til fire børn. De gik alle i vuggestue og børnehave i kvarteret. To af dem gik på 
Nyboder Skole. To af dem går stadig på skolen. 

Tak for jeres engagement - I er ildsjæle og det er værd at kæmpe for Stokhusbroen, for det 
er vigtigt at skabe bedre adgangsforhold til det grønne for københavnerne, og for dem 
der besøger byen. 

En grøn forbindelse mellem Østre Anlæg og Botanisk Have bør være det næste vigtige 
skridt. 

PS lidt ked at at jeg ikke fik den flyer som andre i kvarteret modtog i deres postkasse 

Venligste hilsner 

Simon Emil Sønchsen 

 

Nr. ę 

Sendt: ęĞ. august ęėęě Ęė:ėė 

Til: Fællespostkasse Indreby Lokaludvalg indrebylokaludvalg@okf.kk.dk 

Emne: Stokhusbroen fra Paul 

Vedr: Stokhusbroen. Til Indre By Lokalråd 

I forlængelse af min spørgeskema besvarelse, vil jeg godt knytte et par kommentarer. 

Under corona var det en fornøjelse, at se Østre Anlæg brugt også på Nyboder siden, 
nogle billeder vedhæftet. 

Samtidigt kan det være berigende, at kunne gå fra Svenskerkvarteret/Malmøgade over 
Pücklers Bastion til Nyboders Mindestue for at få et indtryk af svenskernes og 
københavnernes udfordringer/forhold under Københavns belejring. Hvis der kommer en 
flot bro kan man måske overveje, at kalde broen Hollænderbroen som en tak for hjælpen i 
en trængt tid. 

Paul P.S. Christensen 

https://nmcityavisen.e-pages.pub/titles/nmcityavisen/7249/publications/366/pages/8
mailto:indrebylokaludvalg@okf.kk.dk


Nr. Ě 

Sendt: ęğ. juni ęėęě ĘĘ:ėğ 

Til: Fællespostkasse Indreby Lokaludvalg <indrebylokaludvalg@okf.kk.dk> 

Emne: Stokhusbroen 

Kære udvalg.  

Vedrørende Stokhusbroen, 

Jeg kan ikke komme til møde ęĞ. august. Jeg synes det er en fantatisk idé at genoprette 
broen over til Østre Anlæg. Bor i kvarteret - dette vill være en kæmpe forbedring. 

Venligen, 
Eva Sommestad Holten 

 

Nr. ě 

Sendt: ęğ. juni ęėęě ĘĠ:ęĠ 

Til: Fællespostkasse Indreby Lokaludvalg <indrebylokaludvalg@okf.kk.dk> 

Emne: Stokhusbroens reetablering JA TAK 

Hej 

Jeg kan desværre ikke deltage i mødet, men håber I får mandat til reetableringen. 

Voksede op på Esplanaden og gik til Zahles Skole med min mor ofte over broen som barn. 

Broen vil gavne hele vores område            

Gefion Gymnasium bl a samt 

De Nationale Geologiske Undersøgelser For Danmark og Grønland 

Begge institutioner vil nemt kunne gå en smuttur i Østre Anlæg i frokostpausen over 
broen fx 

Og så alle os andre i nærområdet 

God sommer 

Randi Ørsum 

 

Nr. Ĝ 

Sendt: Ěė. juni ęėęě ĘĚ:ěĚ 

Til: Fællespostkasse Indreby Lokaludvalg <indrebylokaludvalg@okf.kk.dk> 

Emne: STOKHUS BROEN 

På opfordring fremsendes hermed min tilslutning til at arbejde videre med et konkret 
forslag til at genskabe Stokhusbroen https://indrebylokaludvalg.kk.dk/vaer-
med/moeder-og-arrangementer/debatvognsmoede-om-genetablering-af-
stokhusbroen  

https://indrebylokaludvalg.kk.dk/vaer-med/moeder-og-arrangementer/debatvognsmoede-om-genetablering-af-stokhusbroen
https://indrebylokaludvalg.kk.dk/vaer-med/moeder-og-arrangementer/debatvognsmoede-om-genetablering-af-stokhusbroen
https://indrebylokaludvalg.kk.dk/vaer-med/moeder-og-arrangementer/debatvognsmoede-om-genetablering-af-stokhusbroen


Det kunne måske være muligt at opnå fondsmidler til projektet. 

Vil gerne holdes orienteret om fremdriften i sagen. 

Tak…god sommer. 

Henrik Busch 


